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Skolebestyrelsesmøde 

   

 

Dagsorden til møde 

Den 6. november 2023 kl. 19-21   
 

MØDEDELTAGERE  

Forældrerepræsentanter 

Anja Bisp Pedersen 

Tamara Christensen 

Merethe Christa Thoudahl 

Carina Petersen 

Karin Guldbæk 

Malene Hørman Elmøe - Afbud 

Sune Skyum Wexøe 

 

Elevrepræsentanter 

Freja K. Rommerdahl 

Izabella S. Pedersen 

 

Medarbejderrepræsentanter 

Pernille R. Prag 

Randi B. Petersen 

Johnny Hein Larsen - Afbud 

 

Ledelsesrepræsentanter 

Søren Bomann Andersen 

Jeff B. Christensen 

 

 

 

 

 

 Dagsorden 
Sag nr. 1  Præsentation, konstituering og kort intro til arbejdet for bestyrelsen 

efter suppleringsvalget. 

Carina, Sune og Karin er valgt som faste medlemmer af skolebestyrelsen og 

Malene er supp. til skolebestyrelsen. 

Vi holder møder den første mandag i hver måned kl. 19-21, dagsorden bliver 

sendt ud en uge før mødet. 

 

Sag nr. 2  Godkendelse af dagsorden 

Godkendt, dagsorden og referat vises på e-tavle åg referatet underskrives af 

alle når mødet er slut. 

 

Sag nr. 3  Opfølgning fra sidste møde 

Vedr. fondsmidler arbejdes der videre. Det er undersøgt med Skole og 

forældre vedr. kursus for bestyrelse afventer tidspunkt. 

SFO’ens ”Mål og indholdsbeskrivelse” godt med den feedback der kom. 

Hvem har opgaven med at der er god sikkerhed på legepladsen, kunne det 

evt. sætte en ”s” forhindring. 
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 Dagsorden 
Sag nr. 4  Ledelse og medarbejderrepræsentant har 10 min. 

Økonomi – alle konti bliver løbende lukket i løbet af november mdr. på alle 

afdelinger JPS, SFO og SiH. 

JPS på nuværende tidspunkt ser det ud til at kommer ud af året med et 

overskud på normeringskontoen og går i nul på driftskontoen. 

SFO går tæt på i nul på begge konti. 

SiH kommer ud af året med et stort overskud både på driften og 

personalenormeringen. 

Der arbejdes på alle afdelinger med at komme forslag til brug af disse midler. 

Vi har haft en lærer som er stoppet på skolen fra 1. november. 

Vi har ansat en ny lærer pr. 15/11 som skal stå for læseindsats i 

indskolingen/mellemtrinnet. 

Der har været indskrivning af nye elever til skolen. Det er spændende hvor 

mange nye elever vi får. Inden jul kender vi meget sikkert antallet. 

 

Sag nr. 5  Ved hver beslutning skal der sættes en ansvarlig på opgaven 

Vi besluttede når vi har taget en beslutning om en opgave, skrives det i 

referatet hvem der har ansvaret for opgaven. 

Fx på sidste møde besluttede vi at Merethe var ansvarlig for fondsansøgninger 

til udvidelse af legepladsen. 

 

Sag nr. 6  Elevrådsrepræsentanterne har 10 min. 

Elevrådet arbejder med at få ideer og forslag til ”grønne skolegårde”. Alle 

klasser sender deres forslag til Pernille. 

Elevrådet har åbnet kantinen igen, der er kommet nogle nye regler for brugen 

af rummet. Fx skal man selv have bestik med, huske at rydde op efter brug. 

Mobiltelefoner – elevrådet spurgte ind til om eleverne godt måtte oplade deres 

telefoner i skoletiden. Der vil blive afholdt et arbejdsmøde vedr. spørgsmålet 

fra elevrådet om opladning af mobiltelefoner. Søren tager opgaven med at 

arrangere et møde. 

 

Sag nr. 7  Sukkerpolitik 

Skolen har ingen sukkerpolitik. Der ønskes en ændring i den måde der handles 

fødevare for Skolen i Herredet og SFO. 

Søren tager punktet med til SiH’s ledelse og medarbejdere. Vi ser tiden an til 

næste gang. 

 

Sag nr. 8  Grøn skole 

Danmarks naturfrednings projekt har ideer til grøn skole. Anja undersøger 

med Danmarks naturfredning om ideer og projekter. Giver materiale videre til 

Pernille. 

 

Sag nr. 9  Brug af iPad, mobiltelefon mm. i skolen 

Vi drøftede skolens mobilpolitik – hvor langt er vi? Hvilke udfordringer har vi? 

Det går ikke så godt med den mobilfrie skoletid, vi møder modstand fra 

eleverne omkring aflevering af telefonen. Hvad tilbydes der i stedet for i 

frikvarterne? 
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 Dagsorden 
Der nedsættes en arbejdsgruppe, Carina, Sune, Karin, Tamara, Pernille, Søren 

der kan suppleres med en medarbejderrepræsentant mere. Opgaven er at 

arbejde videre med hvordan vi bliver bedre til at håndtere mobilfriskole. 

Der blev også drøftet skærm holdningen ud over undervisningstid, hvad er 

holdningen til ikke undervisningsaktiviteter på iPads/pc’er? 

 

Sag nr. 10  Pilotprojekt omkring kantineordning fremfor madautomat 

Forslag – kan skolen fx ansætte en medarbejder som kan afholde en 

kantineordning med madsalg. Der kan søges tilskud fra forskellige puljer. 

Søren undersøger med tilskud og Jeff undersøger ombygning af køkken. 

 

Sag nr. 11  Næste møde 

- 20. november ekstraordinært teamsmøde 

- 8. januar 2024 næste møde 

 

 


